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Närvarande          Namn       Befattning                     Närvarande 

Elsbet Jansson (EJ)                  ordförande 
Anders Karlsson (AK)              vice ordförande 
Ragnhild Wideman (RW)       medlem 
Solbritt Blomqvist (SB)           medlem 
Henrik Flöjt (HF)                      medlem 
Sanna Lindroos (SL)                äldreomsorgschef, sekreterare 
 

X 

X 

X 

X 

X 

X 

 

Mötets konstituerande Ordförande öppnar mötet kl. 13:00 

 Äldrerådet konstaterar att mötet är lagligen sammankallat och beslutsfört. 

 Föredragningslistan godkänns. 

Äldrekommitténs rapp.: Ärdreomsorgschefen redogör den slutrapport som enligt KFG budgetuppdrag 

2023 av den politiskt tillsatta äldrekommittén tagits fram och lämnats till kom-

mundirektören den 31.10.2023. Slutrapporten presenteras till kommunstyrelsen 

27.11.2023. 

  Äldrekommittén hade som uppdrag att utreda behovet och förverkligandet av 

boendeservice i kommunen 10 – 20 år framåt samt ta fram kostnader för för-

verkligande av detta både i egen regi respektive som köptjänst. Enligt prognos 

fram till 2040 behöver kommunen tillgång till totalt 96 vårdplatser i boendeser-

vice med heldygnsomsorg. Cirka 30 % av dessa behövs för personer med min-

nessjukdom. Efter kartläggning och efterforskningar presenterar kommittén ett 

förslag som omfattar ett effektiverat serviceboende (ESB) med totalt 50 vård-

platser i egen regi.  Placeringen föreslås i Prästgårdenby, helst på tomten där 

Ålands Hemgård nu är belägen. Vidare föreslår kommittén att ytterligare 10 av 

kommunens andelar på Oasen boende- och vårdcenter omvandlas till effektive-

rat serviceboende. Kommittén vill inte i nuläge föreslå byggande av hyreslägen-

heter för pensionärer, men framför att om styrelsen så beslutar kan kommunen 

tillgodose behovet genom privata marknaden och subventionerade hyror. 

Kommittén poängterar i sitt förslag att kommunens skyldighet är att i första 

hand uppfylla lagens krav på boendeservice alternativ.    

Aktuellt inom äldreoms.: Äldreomsorgschefen informerar om ändringarna i klientavgiftslagen som träder i 

kraft från 2024; avgiften för långvarigt serviceboende likställs med avgiften för 

institutionsvård. Beloppet som efter att avgiften fastställts ska bevaras för per-

sonligt bruk skiljer sig  mellan alternativen; skyddat belopp i serviceboende är 

250 euro och för institutionsvården 150 euro. 
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Kommunens aktivitetskoordinator har sagt upp sig och innan befattningen till-

sätts ska möjligheterna till mera permanent dagverksamhet på Rönngården ut-

redas.  

Övrigt: Frågan om fixarmalte har förts vidare till teknisk förvaltning, men svar har inte 

erhållits. Det känns inte aktuellt att lyfta frågan på nytt innan posten som tek-

nisk chef i kommunen är tillsatt.  

Äldrerådet skulle önska att budgetmedel om då bara några hundra skulle reser-

verats för rådet att fritt förvalta. 

Äldreomsorgschefen informerar att eftersom äldrerådets mandatperiod motsva-

rar kommunstyrelsens så kommer information om möjlighet till ”kandidering” 

publiceras på nästa kommuninfo. Samtidigt har samtliga medlemmar ställt sig 

positiva inför fortsättning. 

Nästa årets sammanträdesdatum fastställdes. 

Mötets avslutande   Mötet avslutas kl. 14:00 

 

 

 

_______________________________  ______________________________ 

Elsbet Jansson, ordförande   Sanna Lindroos, äldreomsorgschef och sekreterare 


